







#NEIOH - "This is a relic that depicts a precise area where one of our Galactic Federation Bases stood. This seemingly flat area is actually very tall and submerged beneath the surface partially.

There was a structure here that was not part of the Base but served as an area where Crystal Transmitters stood. These massive structures are somewhat like the Crystals submerged beneath mountains, deserts and oceans on Earth that will rise with the Shift.

transferred. The remnants seen tell a story that many long to hear and few know. We are in all locations throughout the galaxies and soon you will know our Power in Light."

This particular Base was relocated, and the Crystals were

[Image taken from the Mars Global Surveyor's Mars Orbiter Camera / Structure is estimated to be 3km long]

https://x.com/Kabamur\_Taygeta/status/1885659900958957736

#NEIOH - "这是一个遗迹,描绘了我们银河联邦的一个基地所在的 精确区域。这个看似平坦的区域实际上非常高,并且部分淹没在水 面之下。

这里有一个结构不是基地的一部分,但却是水晶发射器所在的 地方。这些巨大的结构有点像地球上淹没在山脉、沙漠和海洋 下的水晶,它们将随着极移而上升。

这个特殊的基地被转移了,水晶也被转移了。看到的残迹讲述 了一个许多人渴望听到却很少有人知道的故事。我们在整个星 系的所有地方,很快你就会知道我们在光中的力量。"

[图片来自火星环球探测器的火星轨道飞行器相机/结构,估计有 3公里长]

https://x.com/Kabamur\_Taygeta/status/1885659900958957736

2025.2.2